
DD styrelsemöte 180718 

 

Närvarande: Andreas Johansson, Carl Dickfelt, Jacob Karlsson, Tobias Lundberg, Tomas Lööw 

 

1. Mötet öppnas. 

2. Till mötesordf väljs Jacob Karlsson. 

3. Till mötessekr väljs Andreas Johansson. 

4. Föregående mötes protokoll läggs till handlingarna. 

5. Kassörens rapport: 281 491,20 kr på kontot + 200 854,66 kr på LinCon-kontot. Ett antal 

större LinCon-fakturor har betalats. Preliminärt LinCon-resultat är ca 100 000 kr plus, men 

några stora LinCon-fakturor återstår, likaså pengarna från SF. Föreningen har numera ett 

bankgiro-nr som kan användas vid betalningar. 

6. Utskottsrapportering: 

LBK/Figurspel: Armaturerna och ljudisoleringen är under montering. Taket sänks, 

golvmattan har rivits ut, vilket gjort luften mycket bättre. LBK får en budget à 

12 000 kr att köpa ny terräng till lokalen. 36 medlemmar. Lagturnering i 40k på 

Univ. 11-12e augusti samt Dust-turnering 18-19e. 

Brädspel: Löpande verksamhet på måndagar och torsdagar. 

LinCon: LinCoff hölls 7/7 med genomgång av utvärderingen, vilken var genom-

gående positiv. 

DefCon: I dvala. 

Kortspel: Oregelbunden verksamhet. Mest L5R. 

7. Övriga frågor: 

i) Helené Holmkvist väljs till general för LinCon-2019. 

ii) Calle kollar med Shurgard vad de skulle kosta att ha förråd hos dem istället för 

Berga-förrådet. Detta är önskemål från LinCon-logistik. 

iii) Rydslokalen används bara av WiF-gänget, antingen får de betala pms som 

LBK:arna för sin lokal, eller så säger vi upp den. Calle pratar med Molle. 

iv) Sista anmälningsdagen för Kalasmottagningen var under LinCon, så vi kommer 

inte med i år. 

v) Märket i märkesbacken kan målas om 18-19e augusti (troligen). Thomas kon-

taktar kårservice och organiserar ev. målning. 

vi) Årsmöte: preliminärt 181017. 

8. Nästa möte: 180815 kl18 på LBK. 

9. Mötet avslutas. 

 

 

_________________ 

Andreas Johansson 

 


